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1 Zhrnutie stretnutia

Na úvod sme si skontrolovali pŕıtomnost’ všetkých členov. Ked’že vedúci t́ımu mal obmedzený čas,
zastúpil ho Juraj Kočǐsko. Ten mal pripravených niekol’ko većı, ktoré chcel s nami rozobrat’. Konkrétne,
akceptačné testy, UML diagramy a reportovanie. Po tom, čo sme si ujasnili tieto veci, sme sa venovali
rev́ızii splnených úloh za posledný týždeň.

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Vedúci t́ımu:

• Tibor Vincze, MSc.

• Juraj Kočǐsko

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• Adam Benovič

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Lucia Cveková

• Lukáš Šulek

Hlavné body stretnutia

• Rev́ızia splnených úloh
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2 Priebeh stretnutia

Na začiatku stretnutia boli pŕıtomńı vedúci t́ımu, Tibor Vincze, a Juraj Kočǐsko. Vedúci t́ımu nám
hned’ oznámil, že má dnes obmedzený čas a teda chcel vediet’, či je niečo, čo od neho ešte potrebujeme.
Pýtal sa, či sú źıskané licencie v poriadku. Adam potvrdil, že Microblink funguje a FinStat tiež, ked’že
s ńım už Filip pracoval. Vedúci t́ımu d’alej prenechal slovo J.Kočǐskovi.

J.Kočǐsko mal na nás niekol’ko pripravených otázok. Ako prvé sa vyjadril k akceptačným kritériám.
Zazdiel’al nám, ako si predstavuje mat’ naformulované akceptačné kritériá. To, čo predpripravila Aranka
bolo v poriadku, ale potrebujeme to mat’ naformulované konkrétneǰsie.

Druhá vec sa týkala dátového modelu a UML. Pýtal sa, či sme už robili nejaký UML diagram
k projektu. Adam sa vyjadril, že zatial’ nie. Filip tiež dodal, že náš aktuálny diagram by bol vel’mi
jednoduchý. J.Kočǐsko si mysĺı, že napriek tomu by sme ho mali mat’. Neskôr sa bude rozširovat’ a
doṕlňat’.

Posledná vec sa týkala reportovania a grafov z Azure DevOps. Pýtal sa L’uboša, či robil nejaké
grafy, exporty. L’uboš ukázal, aké grafy momentálne máme nastavené. J.Kočǐsko ukazoval graf, kde sa
zobrazuje, ktorý člen pracoval na kol’kých úlohách a kol’ko času mu to trvalo. Mysĺı si, že aj takéto
niečo by sme mohli do reportov dávat’. Ponúkol nám pomoc s vytvárańım grafov, lebo ho to zauj́ıma.
Nakoniec sme sa dohodli, že mu naṕı̌seme, ktoré grafy by sa nám hodili a tie sa potom vytvoria s jeho
pomocou.

V závere ešte zhrnul, že ho teda zauj́ımali tieto 3 veci - akceptačné kritériá, kde chce, aby sme
mali aj referencované, prečo sa takto vytvárajú kritériá a teda, že vychádzame zo štandardov. Ďalej
UML, ktoré by chcel určite mat’ v d’aľsej časti. Aby sme vedeli ukázat’, z čoho sme vychádzali a ako
sa bude model d’alej rozširovat’. Poslednou vecou bol reporting, ku ktorému sa máme ešte dohodnút’

cez MS Teams. Na konci 3.̌sprintu by chcel mat’ nejakú dokumentáciu, ktorá by nám mohla pomôct’

naplánovat’ a upravit’ 4.̌sprint. Ďalej prenechal slovo L’ubošovi.

Rev́ızia splnených úloh

L’uboš sa teda ujal zrevidovania toho, čo sme spravili za posledný týždeň. Z vel’kej časti sa pracuje na
dokumentoch, ktoré sa budú odovzdávat’ po 3.̌sprinte. Ukázal tiež, že na webovej stránke nášho t́ımu
pribudla stiahnutel’ná aktuálna verzia aplikácie. Pribudli tiež d’aľsie zápisnice, retrospekt́ıva minulého
šprintu a exporty úloh.

Ďalej L’uboš poprosil Filipa a Adama, aby predviedli pokrok na aplikácii. Adam ukázal, ako
momentálne vyzerá databáza, kde sa ukladajú dáta o klientovi. Tiež ukázal prislúchajúci diagram
závislost́ı. J.Kočǐsko sa ešte pýtal, či tam existuje nejaký timestamp, kedy to bolo vytvorené. Adam
potvrdil, že sa tam pridáva dátum vytvorenia. J.Kočǐsko požiadal o pŕıstup k databáze, aby sa na to
mohol pozriet’.

Následne Filip zazdiel’al svoju obrazovku, kde ukázal, ako sa posunula aplikácia. Ukázal, ako vyzerá
obrazovka po vyhl’adańı IČO z FinStat API. Zatial’ je tam názov spoločnosti a IČO. Chcel vediet’, či
bude potrebné doplnit’ ešte nejaké informácie. J.Kočǐsko povedal, že sa na to pozrú s kolegami a dajú
nám k tomu dodatočnú špecifikáciu.
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